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Abstract (en)
The assembly (1) has a door leaf (2) that is mounted with door hinges in a door frame rotatable around a pivot axis (3) of a door. A rotary column (4)
is formed around the pivot axis of the door. A door drive (5) is in effective connection with the door leaf. The door drive is in a form of a tubular drive
(6) that is mounted in the rotary column and that extends in a direction of the pivot axis of the door. The tubular drive has an elongated and cylinder-
shaped base body that includes a drift end with a driven shaft, over which a rotation of the door leaf is set off.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Türanordnung (1) mit einem Türblatt (2), das mit Türbändern um eine Türdrehachse (3) drehbar in einem Türrahmen
aufgenommen ist, wobei eine um die Türdrehachse (3) ausgebildete Drehsäule (4) vorgesehen ist, wobei das Türblatt (2) ferner einen Türantrieb (5)
aufweist, der mit dem Türblatt (2) antreibend in Wirkverbindung steht. Erfindungsgemäß ist vorgesehen, dass der Türantrieb (5) einen Rohrmotor (6)
aufweist, der in der Drehsäule (4) aufgenommen ist und sich in Richtung der Türdrehachse (3) erstreckt.
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